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Verslag algemene ledenvergadering BBCH d.d. woensdag 26 juni 2024  

Aanwezige bestuursleden: 

 J. Poots,  L. Moeken, G. Odink, T. Meijer en M. Jansen 

 

  

  

 

 

1. Opening 

Jan Poots opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

De vergadering wordt begeleid door een powerpoint presentatie. 

Wegens omstandigheden een late ledenvergadering dit jaar.  

2. Vaststellen van de agenda 
3. Bespreken van de notulen van de vergadering d.d. april 2023(website). 
      Hier waren geen opmerkingen over. 
4. Jaarverslag 2023(website).  

Betreffende de snelle fietsverbinding: Het toezicht wordt gemist. Vindt er wel controle op 
de handhaving plaats? 

5. Financiёle verslag 2023  
6. Begroting 2024 
7. Kascontrole commissie 

De commissie gaf de complimenten aan de penningmeester. Het geheel ziet er goed uit. 
De controle werd uitgevoerd door P. ten Have en de heer J. Bakkenes. Voor komend jaar 
is in ieder geval mevr. Makaske beschikbaar. 

8. Vaststellen van de contributie 2024 
De leden gaan akkoord met een verhoging van €1,00. De contributie wordt nu op 
jaarbasis €5,00  

9. Aftredende bestuursleden 
Dit voorjaar is mevr. Carla Bos verhuist naar elders en dus afgetreden. De heer Jan 
Poots, voorzitter van de BBCH, stopt na dit overleg met zijn werkzaamheden voor de 
BBCH. Op een later tijdstip zal de BBCH afscheid van Jan nemen. 
Dit betekent dat de BBCH en nieuwe bestuursleden en een nieuwe voorzitter zoekt. De 
werkzaamheden van de voorzitter worden waargenomen door de overige bestuursleden. 

10. Aanstellen nieuwe aspirant bestuursleden (tegenkandidaten kunnen tot 1 uur voor 
het overleg bezwaar maken).  
De heer Peter ten Hove gaat meedraaien in het bestuur. Mocht hij besluiten bestuurslid te 
worden dan gaan de leden hier mee akkoord. 
De heer Gerrits heeft zich gemeld en komt het eerstvolgende overleg kennismaken. 

11. Enquête honden uitlaatplaatsen 
In overleg met de gemeente Hardenberg en de VVE’s langs de Vecht heeft de BBCH een 

enquête uitgezet via de website. Deze kan ook deze avond ingevuld worden. De enquête 

loopt tot half juli. Daarna zal hiervan een rapportage gemaakt worden die zal worden 

gedeeld met de VVE’s en de gemeente.  Wij hopen dat hier uit een goede oplossing wordt 

gevonden.  
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Toelichting: 

Van oudsher bestaan er langs de Vecht  honden uitlaatstroken. Op deze stroken kan uw 

hond zijn behoefte doen. Eens per 3 weken worden deze stroken schoon gezogen.  

Langs deze stroken bestond geen bebouwing. In de huidige situatie staan er 

appartementen complexen parallel aan deze stroken. Met name in de zomer hebben 

bewoners er last van. Het gaat ruiken. 

Iedere hondenbezitter heeft ook een eigen verantwoordelijkheid. Wij zoeken naar een 

betere oplossing. Reden waarom wij deze enquête hebben uitgezet. 

 

Pauze rond 21.00 uur 

Als afsluiting is er een  drankje 

 

12. Presentatie:  Blik op de toekomst: J. Poots, voorzitter van de BBCH 
 
  Een blik op de toekomst begint bij het afgelopen jaar.  

  - Bezetting bestuursfuncties, activiteit  leden  

             - Grote hoeveelheid onderwerpen 

              - Onderwerpen die grote inspanning  vragen van steeds dezelfde bestuursleden 

 

 En daarbij….. 

Wij zijn vrijwilligers en in veel gevallen amateurs die te maken hebben met professionele  

gesprekspartners.       

 

Hoe zijn we daar mee omgegaan ? 

- We kunnen immers niet alles en niet altijd 

- Escaleren, ….. soms is het nodig een punt te maken 

- Accepteren en respecteren, een basis leggen….. 

 

Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar ?  

 Focus gezet op de belangrijkste onderwerpen, ------ 

- Gaswinning,  

- Veilig op weg,  

- Fietsen in het winkelgebied 

 

Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar? 

Gaswinning: 

resultaat bijna nul, onder druk van onze escalatie….. 

ja er is gecommuniceerd, maar niet met de BBCH, wel een artikel in de Toren. 

ja, er is een informatieavond georganiseerd, maar die was zo georkestreerd dat inbreng, 

weerwoord, bezwaren kansloos zijn gemaakt. 

bewoners belangen zijn ondergeschikt aan landelijke economische belangen. Weet in dat 

opzicht dat de gaswinning in Hardenberg toch wel voor 0,016% bijdraagt aan dat belang 

én dat Hardenberg daar relatief weinig tot niets van terugziet. Ook geen garanties naar de 

toekomst toe. Besluiten worden hier genomen door economische zaken en niet door de 

gemeente. Het is de procedure waarop, de communicatie die de BBCH stoort.  
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Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar? 

 Veilig op weg: 

 ja, er is gecommuniceerd, een artikel in de Toren. 

 ja, er zijn een aantal sessies geweest van de Klankbordgroep.  

 vragen zijn niet beantwoord, argumentatie voor keuzes die gemaakt zijn ontbreken of zijn 

niet in lijn met uitspraken van de Hoge Raad 

bij de inrichting van wegen en verkeersknelpunten zegt men te werken met een  

    volgordelijkheid 

    voetgangers eerst, daarna fietsers en daarna gemotoriseerd verkeer. Leefbaarheid is    

    geen element daarin. Nieuwe maatschappelijke elementen als elektrische fietsen en fat-    

    bikes zijn geen onderdeel van de standaarden en normen waarmee ingericht wordt/is.  

    het oorspronkelijke plan, waar de BBCH juist op aangeslagen is, blijkt aan het eind van  

    de rit nog fier overeind te staan.  

het economische belang gaat voor, op het belang van de inwoners; Leefbaarheid en  

    verkeerssnelheid komt na het belang van de winkelier….. 

     de communicatie vanuit de gemeente, via de Toren, heeft direct ook aanleiding gegeven  

     voor mij persoonlijk om te stoppen als voorzitter van de BBCH. 

  

Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar? 

 Fietsen in het winkelgebied 

er is geen oplossing gevonden, in beeld 

de BBCH heeft door de contacten met een journalist van de Stentor zijn ongenoegen geuit 

Gemeente en ondernemers hanteren een ontmoedigingsbeleid. 

bij de aangekondigde herinrichting van het Marktplein blijft er alle ruimte voor fietsers én 

gemotoriseerd verkeer om winkels te bevoorraden. Er is niets geleerd vanuit de 

herinrichting van het Badhuisplein. 

 

Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar? 

Is er ϋberhaupt een resultaat? 

Ja, wel degelijk… 

De BBCH heeft bij alle inbreng, deelname en escalatie steeds dezelfde woordkeus 

toegepast. En dan is het goed om in de nieuwjaarstoespraak van de burgemeester 

diezelfde woorden terug te horen. Kennelijk is bij hem de boodschap over gekomen. In 

zijn toespraak legde hij een verband met de verkiezingsuitslag. Letterlijk zei hij…. 

als wij van de gemeente Hardenberg niet uitleggen wat we doen, als we niet oprecht 

luisteren naar wat de burger wil, dan doen we het niet goed. Die boodschap, zei hij, is 

kristal helder! 

 

Wat is dan het resultaat van het afgelopen jaar? 

Is er überhaupt een resultaat? 

Ja, wel degelijk…. 

Het woord “participatie” is op de agenda gekomen. De uitwerking van dat woord en de 

betekenis daarvan is cruciaal voor de BBCH en de ambtenarij van de gemeente 

Hardenberg.  

Participatie hier bedoeld is anders dan het Participatiebeleid i.o. Zorg is de kennis die 

nodig is om effectief hiermee om te kunnen gaan.  

Er wordt nagedacht, mogelijk invulling gegeven aan een intermediair, waarmee de 

afstemming potentieel directer georganiseerd kan worden 
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Er zijn stappen gemaakt om de administratie van de BBCH digitaal beschikbaar te maken 

voor bestuursleden 

De website is flink geactualiseerd/gemoderniseerd.  

De financiёle administratie is als altijd op orde. 

Het ledenbestand is gelijk gebleven. 

 

Komende jaren, de opgave…. 

en niet alleen voor de BBCH….. 

Participatie is meer dan deelnemen! Werk dit goed uit! 

Oprechtheid, neem de boodschappen van burgers, leden serieus. 

Concrete resultaten kunnen niet eeuwig uitblijven. 

Geen passiviteit in beantwoording van vragen, meer activiteit. 

Plannen en doelen van de gemeente, moeten niet langer via het geruchtencircuit of de  

Toren worden bekend gemaakt aan de BBCH. 

Boosheid mag, rancune niet. 

Deelnemers namens de BBCH zijn géén eenling, maar vertegenwoordigen alle inwoners 

van het werkgebied. Dit kan niet vaak genoeg benadrukt worden. 

Bestaande werkwijzen, o.a. de Hardenbergse, moeten worden herzien. 

Er wonen inmiddels meer niet-oer-Hardenbergers dan oer-Hardenbergers in deze stad. 

Discriminerende en denigrerende teksten in die context moeten worden uitgebannen. Dat 

Hardenberg door de komst van niet-oer-Hardenbergers verandert staat vast. Dat 

nieuwkomers en niet alleen nieuwkomers (denk aan de woorden van de Burgemeester) 

het anders willen staat ook vast. 

 

 Komende jaren, de opgave…. 

 en niet alleen voor de BBCH….. 

Concreet : Er zijn procedurele afspraken gemaakt, lijsten met vragen en antwoorden die  

gedeeld worden met de gemeente. 

Leg die langs de vorige sheet….. en stel vast of het zo naar tevredenheid werkt, of er 

resultaat komt en sneller resultaat komt. Een gemotiveerd NEE is ook een resultaat.  

Evalueer die werkwijze frequent en stel hem bij. 

 

Afronding en succes! 

en niet alleen voor de BBCH….  

Oprecht wens ik de BBCH en zijn gesprekspartners alle goeds toe. Succes ook in alle  

facetten van belangenbehartiging. 

Zijn er vragen? 

En anders….. 

 

Dank jullie wel voor de aanwezigheid en aandacht!      

 
13. Rondvraag. 

• Inwoner, wonend omgeving Adm. Helfrichstraat/Mulderij, voelt zich ’s avonds niet 
meer veilig op straat. Er wordt gedeald, Er lopen groepjes rond. BBCH zal dit op 
de lijst delen met de gemeente plaatsen. Ook van belang voor de wijkagent. 

• Centrumgebied maar ook daarbuiten (Koppel/Mulderij) ogen verloedert. Graag 
aandacht hiervoor 

• Vernielingen/dealen Amaliabrug: Er wordt niet gehandhaafd vindt inwoner. Toch 
worden deze plaatsen bezocht door politie/jongerenwerk. 
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• Parkeerdek Haven: ’s Avonds lopen hier groepjes donkere jongens rond. Rijden 
rond met fat-bikes, maken lawaai. Bewoners rondom schrikken hiervan. Advies: 
Blijf melden! Ook van belang voor wijkagent. 

• Bord plaatsen met stopverplichting bij weg theater is een wens 

• Hardenberg is gestart met een energiecoöperatie. Hier kan men lid van worden. 
BBCH bespreekt het onderwerp volgende week, dan misschien tekst op de site 
plaatsen. 

        14.Sluiting: 

Jan Poots bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. Voor iedereen is er nog een  

drankje! 

 

 


